
 
 

 

 

Site Plan Control Proposal Summary 
Manager Approval, Public Consultation 

 

File Number: D07-12-16-0086 Date:  August 18, 2016 
  
Applicant: Teoman Bayraktaroglu Planner: Lorraine Stevens 
Email: teoman@adagenais.com Ward: 20 - Osgoode 
Phone: (613) 693-0700 Councillor: George Darouze 

 Owner: Francis Ishraki 

 
Site Location: 
8228 & 8234 Victoria Street 
 
Applicant’s Proposal 
The City of Ottawa has received a Site Plan application to permit redevelopment of the 
site to include a mixed use building with associated parking, access and landscaping. 
 
Proposal Details 
The subject properties are side by side and located on the south east corner of the 
Victoria Street and 8th Line Road intersection.  The properties are being consolidated 
and together will have an area of 2000 square meters with 41 metres of frontage along 
8th Line Road. 
 
The site is mostly vacant with an abandoned single storey commercial building that is to 
be demolished.  Mature trees are present at the south end of the site and the remainder 
of the site is mostly grass. 
 
To the east and south of the site it is mostly residential uses, whereas to the west, 
across 8th Line Road, it is commercial and mixed use buildings at one or two stories in 
height.  Land to north, across Victoria Street, is one or two storey commercial and 
institutional uses.   
 
The application has been submitted to accommodate redevelopment of the site.  The 
existing commercial building is proposed to be demolished. The proposed project is for 
a two storey building with no basement.  The ground floor is to have four commercial 
units and the second floor is to have four residential units.  The parking area is 
proposed to be paved and contain 15 parking spots with associated landscaping.  The 
site is to have access from both 8th Line Road (main access) and Victoria Street.  
 
Related Planning Applications 
N/A 
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Roadway Modifications  
Roadway Modifications may be required. 
 
Timelines and Approval Authority 
The “On Time Decision Date”, the target date upon which a decision on the application 
is to be rendered by the Planning and Growth Management Department, via delegated 
authority, is October 11, 2016. 
 
How to Provide Comments: 
For additional information or to provide your comments go through Ottawa.ca/devapps 
or contact*: 
 
Lorraine Stevens 
Planner 
Development Review, Rural Services 
110 Laurier Avenue West, 4th floor 
Ottawa, ON  K1P 1J1 
613-580-2424, ext. 15077 
Fax No.:  613-580-2576 
lorraine.stevens@ottawa.ca 
  
*Please provide comments by September 14, 2016. 



 
 

 

 

Résumé de la proposition du plan d’implantation 
Approbation du Directeur, Consultation publique 

 

No de dossier : D07-12-16-0086 Date: 09 août 2016  
  
Requérant : Teoman Bayraktaroglu Urbaniste : Jeff McEwen 
Courriel : teoman@adagenais.com Quartier: 20 - Osgoode 
Téléphone : (613) 693-0700 Conseiller : George Darouze 

 Propriétaire: Francis Ishraki 

 
Emplacement   
8228 et 8234, rue Victoria 
 
Proposition du requérant 
La Ville d’Ottawa a reçu une demande de réglementation du plan d’implantation visant à 
permettre le réaménagement de l’emplacement pour y inclure un bâtiment polyvalent et 
un stationnement, des voies d’accès et des éléments paysagers connexes. 
 
Détails de la proposition 
Les propriétés en question se trouvent côte à côte dans l’angle sud-est de l’intersection 
de la rue Victoria et du chemin 8th Line. Elles ont été regroupées et occupent ensemble 
2 000 mètres carrés. Elles ont une façade de 41 mètres sur le chemin 8th Line. 
 
La majeure partie de l’emplacement est non aménagée, sauf pour un bâtiment 
commercial de plain-pied abandonné qu’il est prévu démolir. Des arbres matures se 
dressent à l’extrémité sud de l’emplacement et le reste du terrain est surtout herbeux. 
 
À l’est et au sud de l’emplacement sont situées surtout des utilisations résidentielles, 
tandis qu’à l’ouest, de l’autre côté du chemin 8th Line, se trouvent des bâtiments 
commerciaux et polyvalents d’un ou deux étages. Les biens-fonds au nord, de l’autre 
côté de la rue Victoria, sont occupés par des utilisations commerciales et 
institutionnelles d’un ou deux étages.    
 
La demande vise à permettre le réaménagement de l’emplacement. Il est projeté de 
démolir le bâtiment commercial existant et de construire un bâtiment de deux étages 
sans sous-sol. Le rez-de-chaussée comptera quatre unités commerciales et l’étage 
supérieur abritera quatre unités d’habitation. Le parc de stationnement sera asphalté et 
comptera 15 places de stationnement et des éléments paysagers connexes. 
L’emplacement sera accessible depuis le chemin 8th Line (accès principal) et aussi 
depuis la rue Victoria.  
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Demandes connexes de planification 
S.O. 
 
Modifications aux chausses 
Des modifications à la chaussée pourraient être requises. 
 
Calendrier et pouvoir d’approbation 
La « date de décision en temps voulu », c’est-à-dire la date limite à laquelle le Service 
de l’urbanisme et de la gestion de la croissance rendra, par pouvoir délégué, une 
décision relativement à la demande, est fixée au 11 octobre 2016 
 
Soumission de commentaires 
Pour obtenir des renseignements supplémentaires ou faire part de vos commentaires, 
veuillez consulter Ottawa.ca/devapps ou communiquer avec* : 
 
Jeff McEwen 
Planner 
Examen des demandes d’aménagement, Services ruraux 
110, avenue Laurier Ouest, 4e étage 
Ottawa (Ontario) K1P 1J1 
613-580-2424, poste 16597 
Télécopieur:  613-580-2576 
jeff.mcewen@ottawa.ca 
 
 
*Se il vous plaît fournissez vos commentaires, d’ici le 6 septembre 2016. 
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Location Map 

 
 


